



康師傅控股有限公司*

TINGYI (CAYMAN ISLANDS) HOLDING CORP.



2011 Annual Report

(於開曼群島註冊成立的有限公司)
(Incorporated in Cayman Islands with limited liability)
(Stock Code 證券編號: 0322)

*謹供識別 For identification purposes only



20年，足以讓呱呱墜地的小嬰孩長成充滿蓬勃朝氣的年輕人；20年，足以讓筆路藍縷的新興企業蛻變成初具規模的實業集團。

康師傅辛勤耕耘食品行業，到2012年也將跨入20年，回首來時路，因為有消費者、員工、合作夥伴、投資人以及社會大眾的相伴與鼓勵，我們一路摸索，一路嘗試，也一路成長。

回首近20年的發展，來自社會大眾的肯定與鼓勵，讓我們戰戰兢兢，並隨時要求自己精益求精。

對於大眾的指導與砥礪，我們更銘記在心，並反射自省汲取經驗，暨能與社會大眾及投資人的期待相符合。

20 years, is enough for a new born baby to grow to his vigorous youth; 20 years, is enough for a new enterprise with pioneering hardship to begin to take shape as an industrial group.

Master Kong is dedicated to engage in the food industry, with the year of 2012 being its 20th anniversary. Looking back, with the company and encouragement from consumers, employees, partners, investors and the public, together we explore, we endeavor, and we grow.

With close to 20 years' hindsight of development, the affirmation and encouragement from the public make us gingerly upkeep and improve our excellence at all times.

We engrave in our heart the guidance and temper from the public, introspect ourselves and learn from our experience, in order to fulfill the expectations from the public and our investors.

目錄

Contents

公司簡介	3	Company Profile
銷售網絡	4	Sales Network
財務摘要	5	Financial Summary
董事長報告	9	Chairman's Statement
高階管理人員簡介	14	Senior Management Profile
集團結構	20	Group Structure
業務回顧	22	Business Review
展望	35	Prospects
社會企業責任	38	Social Enterprise Responsibility
企業管治報告	44	Corporate Governance Report
董事會報告	51	Directors' Report
獨立核數師報告	66	Independent Auditor's Report
綜合收益表	68	Consolidated Income Statement
綜合全面收益表	69	Consolidated Statement of Comprehensive Income
綜合財務狀況表	70	Consolidated Statement of Financial Position
財務狀況表	72	Statement of Financial Position
綜合股東權益變動表	74	Consolidated Statement of Changes in Equity
綜合現金流量表	77	Consolidated Statement of Cash Flows
賬目附註	79	Notes to the Financial Statements
公司資料	195	Corporate Information

